To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: MIDDLE EAST PHARMA. & CHMICAL IND. & MEDICAL APPLIANCES Date: 21-09-2023 12:08:33 PM Subject: The general body meeting is extraordinary	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الشرق الاوسط للصناعات الدوائية والكيماوية والمستلزمات الطبية التاريخ: 21-09-2023 PM 12:08:33
We would like to inform you that it has been decided to hold the extraordinary general assembly meeting of the Middle East Pharmaceutical and Chemical Industries Company at exactly (12:30) noon, via visual and electronic communication via Zoom technology, on Thursday, 11/30/2023. Through the electronic link published on the company's website (www.midpharma.com) And the website of the Companies Control Department	نود إعلامكم بأنه قد تقررعقد إجتماع الهيئة العامة غير العادي لشركة الشرق الأوسط للصناعات الدوائية والكيماوية في تمام الساعة (12:30) ظهرا، وذلك بواسطة وسائل الإتصال المرئي والإلكتروني عن طريق تقنية (زووم)، وذلك في يوم الخميس الموافق 2023/11/30 من خلال الرابط الالكتروني والمنشور على الموقع الالكتروني للشركة (www.midpharma.com)
21-09-2023	21-09-2023
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: ASHRAF ABDULLAH	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: ASHRAF ABDULLAH